
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2022. szeptember 27-én 
megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Pál,  
Gyüre Károlyné, Juhász Erzsébet, 
Kármán Katalin, Molnár István,  
Simon László, Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,  
 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol: Kele Róbert és Szabó Ákos képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): 

Blahúz-Kiss Csilla a Nagykátai Városi 
Könyvtár és Művelődési Központ mb. 
intézményvezetője 
Belányi Mónika a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezető-helyettese 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezetője 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és  
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője, 
Káré Istvánné a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetője, 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója 

 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2022. szeptember 27-ei képviselő-testületi ülésén. Szabó Ákos és Kele 
Róbert képviselő úr jelezte távollétét. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen van. Az 
előterjesztéseket a hozzájuk kapcsolódó mellékletekkel együtt mindenki megkapta. A 
meghívóban szereplő napirendi pontok közé kéri felvenni 6/6-os napirendi pontként 
Energiaválság miatti takarékossági intézkedések, 6/7-es napirendi pontként az Ébredj Káta 
Frakció javaslatát a lakosság rezsitámogatása. Várja a kérdéseket, észrevételeket a 
napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, észrevétele nincs kéri, aki az így kiegészített  
napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
  
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
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203/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 

 
2. / A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és  
     gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások  
     intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 10/2020.  
    (VIII.31.) önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
3./ Beszámoló a Nagykáta Városi Bölcsőde 2021/2022. nevelési       
     évéről  

Előadó: polgármester 
 

4./ Pályázat kiírása a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési  
     Központ intézményvezetői (igazgatói) munkakör betöltésére 

    Előadó: polgármester 
 

5./ Városgazdálkodási Szervezet 2022. IV. negyedéves  
      munkatervének jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
6./Egyebek 
6/1. Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
 Előadó: polgármester 
6/2. Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  
        Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához    
 Előadó: polgármester 
6/3. Nagykáta, Vörösmarty u. 3. szám alatti ingatlan értékesítésére  
       kiírt pályázat elbírálása 
 Előadó: polgármester 
6/4. A Nagykáta 2159/3 hrsz-ú ingatlanban található iroda – volt  
      lottózó - bérleti szerződésének meghosszabbítása 
 Előadó: polgármester 
6/5. Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem DPMTISZK Kft-ben  
       lévő üzletrészének értékesítése 

    Előadó: polgármester 
   6/6. Energiaválság miatti takarékossági intézkedések 
    Előadó: polgármester 
   6/7. Lakosság rezsitámogatása  
    Előadó: polgármester 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a tájékoztatót mindenki megkapta, melyet következőkkel 
szeretne még kiegészíteni:  
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2022. augusztus 31-én a Pest Megyei Kormányhivataltól törvényességi felhívást kapott, 
melynek tartalmát szeretné ismertetni a képviselő-testületet előtt.  
A Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felügyeleti jogkörben eljárva az 
Önkormányzat működési körében vizsgálta, hogy Nagykáta Város Önkormányzatánál az 
aljegyző kinevezésére vonatkozó törvényi követelmény teljesül-e. Vizsgálata alapján 
törvényességi felhívással élt.   
„A 10.000 főt meghaladó lakosság számú települések önkormányzatai esetében nincs 
lehetőség mérlegelésre, a polgármester törvényből eredő kötelezettség az aljegyző 
kinevezésről gondoskodni. Figyelembe véve, hogy a polgármester megválasztásának éve 
2019. év volt, ezért – az Mötv. 146. § (3) bekezdés alapján - a 2019. január 1-jei 
lakosságszám irányadó az Mötv 82. § (1) bekezdésének alkalmazása szempontjából. A 
Belügyminisztérium Nyilvántartások Vezetéséért Felelős Helyettes Államtitkárság 
közhiteles statisztikai nyilvántartása szerint Nagykáta város 2019. január 1-jei 
lakosságszáma 12.562 fő volt, ezért az Mötv. 82. § (1) bekezdésének kógens rendelkezése 
alapján kötelező az aljegyző kinevezése. Tekintettel arra, hogy aljegyző kinevezésére a 
hivatkozott törvényi előírás ellenére nem került sor, mulasztásban megnyilvánuló 
törvénysértés áll fenn. A fentiekre való tekintettel az Mötv. 134. § (1) bekezdése első 
mondatában foglaltak alapján felhívom Tisztelt Polgármester urat, hogy a mulasztásos 
törvénysértést a felhívás kézbesítését követő 60 napon belül aljegyző kinevezésével 
szüntesse meg. A helyi önkormányzatok törvényességi felügyeletének részletes 
szabályairól szóló 119/2012. (VI. 26.) Kormányrendeletet 7. § a) pontja által előírt 
kötelezettséggel figyelemmel kérem, hogy szíveskedjen tájékoztatni a képviselő-testületet 
a törvényességi felhívás tartalmáról. Az Mötv. 134. § (1) bekezdés második mondatában 
meghatározott törvényi kötelezettségének eleget téve vizsgálja meg a törvényességi 
felhívásban foglaltakat és az annak alapján tett intézkedésről vagy egyet nem értéséről a 
Pest Megyei Kormányhivatal részére – a fentiekben megadott határidőn belül – írásban 
adjon tájékoztatást.” 
Az aljegyzői állást folyamatosan hirdették, a tegnapi napon is volt meghallgatáson egy 
pályázó, akivel reményeik szerint az állás betöltésre kerül. 
Szeretné a Tisztelt Képviselők figyelmét újból felhívni arra, hogy a köztartozásmentes 
adózói adatbázisban szerepelniük kell. Amennyiben valamilyen ok folytán lekerülnek a 
listáról, arról jegyző asszony értesítést kap és haladéktalanul értesíti az érintettet. Az 
esetlegesen fennálló tartozást rendezni kell a képviselőnek, ellenkező esetben a 
méltatlanság ténye áll fenn. Kér mindenkit, hogy ezt vegyék komolyan.  
Számos alkalommal előfordult az ellenzéki képviselőknél, hogy testületi ülésen 
távollétüket nem jelezve, nem jelentek meg. Felhívja a figyelmet, hogy a 4/2022. (VIII.9.) 
önkormányzati rendelet 5. § (3) bekezdése alapján ezen magatartás miatt a Pénzügyi 
Bizottságnál és a Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi Bizottságnál ezentúl 
minden egyes ilyen alkalommal kezdeményezni fogja a tiszteletdíj csökkentését, melyről a 
bizottságok javaslata alapján a képviselő-testület dönt. A rendelet ide vonatkozó bekezdése 
így szól: „Ha az önkormányzati képviselő, a bizottsági elnök és a bizottsági tag 
igazolatlanul vagy előzetes bejelentés nélkül nem vesz részt az ülésen, üléseken, akkor az 
alábbiakban meghatározott módon és mértékben a havi tiszteltdíja legfeljebb 12 havi 
időtartamra csökkentésre kerül:  
a) Képviselő-testületi ülésről való igazolatlan vagy előzetes bejelentés nélkül történő 
hiányzás esetén az önkormányzati képviselő következő havi tiszteletdíját 20%-al kell 
csökkenteni.” 
Azt hangoztatják, hogy Önöknek nagyon fontos az itt élő emberek sorsa és a város 
működése. Tisztelettel kérem Önöket, hogy vegyenek részt abban a munkában, amire 
felesküdtek. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
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Botka Sándor: Érdekes volt ez az okfejtés polgármester úrtól, három dolgot összemosott 
hirtelen. A saját törvénytelenségét, ugye megállapította a kormányhivatal és egyből 
elkezdte az ellenzéki képviselőket felelősségre vonni más dolog miatt, miközben 
semmiféle javaslatot nem láttak, hallottak arra, hogy ezt a mulasztást, amit Ön két éve, 
több mint két éve elkövet, hogyan fogják (hangfelvételről nem érthető). Tehát, azért itt a 
három dolgot vegyék külön. Ugye itt volt egy mulasztásos törvénysértés, amit ugye a 
kormányhivatal megállapított, hogy így van. Ön tudott erről, hogy van ilyen 
kötelezettsége? 
 
Dorner Gábor: Tudta, folyamatosan hirdették, sőt volt is aljegyző.  
 
Botka Sándor: Oké, igen. 
 
Dorner Gábor: A próbaidő lejárta előtt közölte, hogy ő nem kívánja tovább folytatni a 
munkát.  
 
Botka Sándor: Vajon mi az oka ennek, ezt tudják? Esetleg nem kívánt együtt dolgozni 
Önnel, jegyző asszonnyal, bárkivel? 
 
Dorner Gábor: Nem indokolta. 
 
Botka Sándor: Nem indokolta. Jó. Ez teljesen lényegtelen, tehát itt gyakorlatilag a 
kormányhivatal megállapította, hogy Ön törvénysértést követett el. Ennek lesz 
következménye valami? 
 
Dorner Gábor: Milyen következményre gondol? 
  
Botka Sándor: Hát, tiszteletdíj, fizetéscsökkentés, bármi.  
 
Dorner Gábor: A két dolgot ne mossa össze. 
 
Botka Sándor: Nem, nem én mostam össze, bocsánat, ne passzolja vissza (hangfelvételről 
nem érthető) Ön mosta össze, egyből, tehát áttért itt az egyik dologról a másikra. Ami, 
egyébként pontosan tudhatja, hogy amikor hiányoztak is testületi ülésről egyrészt jelezték, 
másrészt pedig rendkívüli testületi ülésekről hiányoztak néhányszor, nem a rendes ülésről, 
és többször kérték, hogy rendkívüli testületi üléseket ne hétfő reggel 7 órára, csütörtök 
reggel 7 órára és hasonló meg nem fogott időpontokra tegye, mert mindenki dolgozó 
ember. Az, hogy Ön besétál reggel 8-kor, 9-kor vagy bármikor a Hivatalába és bármikor 
ott van, amikor kell valami, nem mindenki az. A képviselők tisztességes munkából élnek 
és vélhetően idejük van, beosztott idejük. Többször kérték írásban is, szóban is, most újfent 
megismétli. Természetesen lehetne gyűlést tartani, kell is, de kéri azt, hogy ezt egy olyan 
időpontban tegyék meg, mondjuk délután 4-5 óra magasságában, amikor az, aki munkáját 
naponta végzi el tud menni. Amennyiben ez így fog történni, nyugodjon bele polgármester 
úr nem fog hiányozni egyikőjük sem. Jó, tehát ez a kérése. Az előzőre visszatér még, azért 
ezen gondolkozzanak el, hogy azért azt a törvénysértést valahogy, azért kezelni kellene és 
valahogy ezt azért túl tenni rajta magunkat. 
 
Agócs Pál: Szeretné megkérdezni Botka képviselő urat, hogy mit lehetett volna tenni azon 
túl, hogy állást hirdettek, aki az állásra jelentkezett befogadták? Mit lehet ezentúl tenni, Ön 
mit javasol? 
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Botka Sándor: Alpolgármester úr, Ön az alpolgármester ott ülnek, meg a polgármester ez 
az Önök dolga. Ha az ő dolga lenne, megoldaná. 
 
Agócs Pál: Nem, bocsánat Ön is képviselő, a városnak az érdekeit képviseli.  
 
Botka Sándor: Ön kérdezte az elmúlt 2 évben van-e javaslata aljegyzőre?  
 
Dorner Gábor: Bocsánat, alpolgármester úrnál van a szó. 
 
Agócs Pál: Úgy gondolja, az Mötv. előírja ezt a kötelezettséget, rendben van. Eleget tettek 
neki, rendben van. A közigálláson miért nem böngész? Esetleg meg is pályázhatja, ha 
ennyire tudja, hogy Ön erre tudott volna megoldást. Úgy gondolja annál, amit ők 
megtettek, többet ettől nem lehetett tenni. Erőszakkal nem lehet ide hozni senkit úgy 
gondolja.  
 
Botka Sándor: Egyrészt nem pályázza meg, mert nincsen hozzá megfelelő végzettsége. 
Ennyire egyszerű, ezért nem pályázta meg. Másrészt nem emlékszik rá, lehet csak az ő 
emlékezete szelektív, de az elmúlt 2,5 évben egyetlen egyszer kértek volna segítséget, 
abban, hogy esetleg nincs-e javaslatuk aljegyzőre, merthogy nem találnak? Ön emlékszik 
ilyenre, hogy megkeresett volna ezzel bennünket?  
 
Agócs Pál: Nem emlékszik rá. 
 
Botka Sándor: Nem emlékszik rá, mert, hogy nem történt ilyen alpolgármester úr, sajnos 
ezért nem folytak bele ebbe a dologba. Ha megkér benne, hogy segítsenek, akkor innentől 
kezdve nyilván ők is vizslatni fogják, hogy ki az, akit esetleg ebbe be lehet hozni.  
 
Agócs Pál: Szeretné megjegyezni, hogy esetleg ha járnának testületi ülésre, akkor lehet, 
hogy észrevennék, hogy ki van írva egy pályázat, ami nyilvános. Nem kellene mindenkit 
megkeresniük azért, hogy felhívják a figyelmét van egy ilyen álláshirdetésük. Önöknek 
erről pontosan tudni kellene, és akkor reagálhatnának rá, ha oda tudnának figyelni a város 
életére.  
 
Dorner Gábor: Csak néhány alkalmat jelzett. Egyébként függetlenül attól, hogy 
rendkívüli testületi ülés vagy rendes testületi ülés, úgy gondolja, hogy joggal várja el azt, 
hogyha nem tud részt venni akár munka, akár mi miatt legalább e-mailt, sms-t vagy 
telefont engedjenek meg. Felsorolja csak az idei évet:  
Január 25-én Szabó Ákos nem jelezte távollétét; 
Március 3. Szabó Ákos szintén; 
Március 11. Botka Sándor, Gyüre Károlyné, Kele Róbert, Szabó Ákos; 
Március 23-án szintén; 
Március 29-én szintén; 
Április 13-án Botka Sándor, Szabó Ákos; 
Április 26. Szabó Ákos; 
Május 4. Szabó Ákos; 
Május 16. Botka Sándor, Gyüre Károlyné, Kármán Katalin, Kele Róbert, Szabó Ákos; 
Szintén ez volt július 22-én, augusztus 4-én, augusztus 8-án is; illetve szeptember 12-én 
Szabó Ákos. 
 
Botka Sándor: Ebből melyik volt rendkívüli ülés? 
 
Dorner Gábor: Azt nem gyűjtötte ki, de teljesen mindegy. 
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Botka Sándor: Nem teljesen mindegy, mert (Hangfelvételről nem érthető) 
 
Dorner Gábor: Teljesen mindegy, akkor is kell szólni, jelezni kell. 
 
Simon László: Erre kíváncsi a Botka képviselő úr, akkor elmondja, hogy általában a 
rendes testületi üléseket a hó utolsó keddjén szokták tartani. Akkor csak ezt az évet nézzék 
meg. Január 25-én igazoltan volt távol, ezzel ne foglalkozzanak. Március 29-én 
igazolatlanul volt távol a teljes frakciója, május 24-e  - valószínű az is a hó utolsó keddje 
volt - igazolatlanul volt távol a teljes frakciója. Mondott három alkalmat. Ön azt mondta, 
hazudott, akkor így mondom, hogy a rendes testületi üléseken itt vannak, ezek rendes 
testületi ülések.  
 
Botka Sándor: Hazudni nem szoktam.  
 
Simon László: Persze így van, bocsánat, akkor nem mondott igazat, csúsztatott, de 
jegyzőkönyvvel alátámasztható, hogy nem voltak itt a rendes testületi üléseken sem. Pont a 
4 frakció tag közül Önnek a legnagyobb a százalékos - közelíti az 50%-ot a nem részvétele, 
és sokkal több az igazolatlan mulasztása, amit nem jelzett előre. 
 
Botka Sándor: És ezt honnan tudja Simon úr?  
 
Simon László: A jegyzőkönyvekből, nagyon egyszerű. Ez a dolga. 
 
Botka Sándor: Bocsánat, azt Ön honnan tudja, hogy nem jelzett előre? 
 
Simon László: A jegyzőkönyvből. 
 
Botka Sándor: A jegyzőkönyvben nincsen benne semmi.  
 
Simon László: De benne van, akkor olvassa el a jegyzőkönyvet. 
 
Botka Sándor: Esetleg az, hogy egy telefon volt előző nap, amit elfelejtettek tudomásul 
venni…  
 
Simon László: Ön kétségbe vonja a jegyző asszony vagy a polgármester úr munkáját? 
 
Botka Sándor: Dehogyis, ugyan már, mint ahogy ezt a 2,5 éves mulasztásos törvénysértés 
is (hangfelvételről nem érthető) 
 
Simon László: Úgy gondolja ezt megválaszolták. Az alpolgármester úr erősszakkal nem 
tud ide hozni senkit arra az állásra. 
 
Botka Sándor: Pedig jó lenne. 
 
Simon László: Hát nálad lehet így működne, de ez nem így működik. 
 
Dorner Gábor: Idén ment el egyébként az aljegyző.  
 
Botka Sándor: Akkor miért írja ez az előterjesztés 2019-et? 
 
Dorner Gábor: Mivel akkor volt a választás azért hivatkozik a 2019-re. 
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Botka Sándor: Jó, oké. 
 
Dorner Gábor. Nem azt írja, hogy folyamatosan nem volt betöltve az állás. 
 
Botka Sándor: Nem tudja, ez nem látszott a levélből vagy ebből az irományból, hogy 
mióta nem volt, pusztán megállapított egy törvénysértést. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül 
elfogadta a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti alapellátások 
keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 
10/2020. (VIII.31.) önkormányzati rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A 186/202. (VIII.08.) számú képviselő-testületi határozat alapján az Ezer 
Adagos Konyha üzemeltetésére és az önkormányzat által kötelezően biztosítandó 
intézményi gyermekétkeztetés biztosítására ajánlattételi felhívás került kiküldésre. Az 
ajánlattételi felhívásra beérkezett ajánlatok közül a STENZL-HOUSE Kft. volt a 
legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó pályázó, így a szerződés vele került 
megkötésre. Ajánlattevőnek ajánlatában be kellett nyújtania az alapanyag és rezsi költséget 
és ennek változása miatt szükséges az önkormányzati rendelet módosítása. A jogszabályi 
előírások szerint az új rendelet 2022. november elsején lépne hatályba. Sajnos az 
élelmiszer alapanyagok beszerzési ára az utóbbi időben drasztikusan nőtt, és sajnálatos 
módon a jelenlegi térítési díjak már nem fedezik az elvárásoknak megfelelő minőségű 
ételek nyersanyagárát. A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi 
pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát. 
 
Simon László: Az összevont bizottsági ülésen mind a négy bizottság határozatképes volt. 
A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot, a rendelet módosítást elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a rendelet módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
5/2022. (IX.28.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta az 5/2022. (IX.28.) 
önkormányzati rendeletét a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és 
gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának 
megállapításáról szóló 10/2020. (VIII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely az 
eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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3./ Napirendi pont 
Beszámoló a Nagykáta Városi Bölcsőde 2021/2022. nevelési évéről (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzat fenntartásában lévő Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézmény vezetője elkészítette a 2021/2022. nevelési évről szóló beszámolót, melynek 
elfogadását kéri a képviselő-testülettől. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
  
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a beszámolót. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a beszámolót elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
204/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetőjének a 2021/2022-es nevelési évről szóló beszámolóját. A beszámoló az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./Napirendi pont 
Pályázat kiírása a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ 
intézményvezetői (igazgatói) munkakör betöltésére (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi 
Könyvtár és Művelődési Központ igazgatója, Tarnavölgyi László kérelmére hozzájárult 
magasabb vezetői megbízásának és munkaviszonyának 2022. augusztus 8-ával közös 
megegyezéssel történő megszüntetéséhez. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete 190/2022. (VIII.08.) számú határozatával felkérte a polgármestert, hogy a 
Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ magasabb vezetői állás betöltésére 
kiírásra kerülő pályázat tervezetét legkésőbb 2022. szeptember 30-ig nyújtsa be a 
képviselő-testület elé. A pályázat tervezete a jogszabályi előírásoknak megfelelően 
elkészült. A pályázati felhívás tervezete az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. 
Az érvényes pályázatot benyújtó pályázót a pályázati határidő lejártát követő harminc 
napon belül a munkáltatói jogkör gyakorlója által létrehozott, - a kulturális intézmény 
alapfeladatait érintően szakértelemmel rendelkező tagokból álló - bizottság hallgatja meg, 
melynek összetételét is jogszabály határozza meg. Javasolja a szakértő bizottság tagjainak: 
Agócs Pál alpolgármestert a fenntartó képviselőjét, Gyüre Pált a Művelődési, Közoktatási, 
Ifjúsági és Sport Bizottság Elnökét és Czipperer Zsófia megyei igazgatót, a Nemzeti 
Művelődési Intézet Pest Megyei Igazgatóságáról. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
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Simon László: A bizottságok egyhangún elfogadásra javasolják a pályázat kiírását, 
valamint a szakértő bizottság megválasztását. 

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 

Botka Sándor: Csak részben érinti a napirendi pontot a kérdése, de szeretné megkérdezni, 
hogy mi volt Tarnavölgyi úr valós távozásának oka? Ugyanis azt gondolja, hogy kevés 
ilyen elhivatott és ilyen felkészült ember volt a város életében az elmúlt évben, 
évtizedekben. Személy szerint nagyon sajnálja, hogy ő elment és nyilván mindannyian 
tudják, még ha nem is mondják ki, hogy nem ez volt a távozásának a valós oka, amit ő 
megjelölt, illetve amit a polgármester úr is többször említett a távozás okának. Lehet-e 
tudni a valós okot, hajlandóak-e ezt elmondani vagy nem? 

Dorner Gábor: Nem indokolta meg igazgató úr. 

Botka Sándor: Megindokolta, ugye egészségügyi állapotra hivatkozva, ezt találták az 
előterjesztésben. Ehhez képest tudják, hogy azóta elment hivatásos katonának és Sülysápon 
ugyanezt az állást tölti be. Tehát, valószínűleg ez az egészségügyi állapot nem annyira áll 
meg, nyilván itt sok mindenki, sok mindent beszél, és sok pletyka kering a városban. 

Dorner Gábor: Ő csak azt tudja, amit közölt vele. 

Botka Sándor: Akkor ezek szerint nem óhajtja polgármester úr megosztani a közzel a 
valós indokokat. 

Dorner Gábor: Nincs mit megosztani. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a pályázati felhívással egyetért kézfelemeléssel jelezze azt 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
205/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot hirdet a Nagykátai Városi 
Könyvtár és Művelődési Központ intézményvezetői (igazgatói) munkakör ellátására. 
A pályázati felhívás az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás 
megjelenítéséről a Magyar Népművelők Egyesülete állásportálján 
(www.kozmuvallas.gov.hu), a Nemzeti Művelődési Intézet weboldalán 
(https://jogyakorlaton.hu/allast-kinal), Nagykáta Város Önkormányzata honlapján 
(www.nagykata.hu), valamint a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ 
honlapján (www.nagykatamuvkozpont.hu).   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Dorner Gábor: Kéri, aki a szakértői bizottság  tagjainak személyével egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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206/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ intézményvezetői (igazgatói) munkakör ellátására kiírt pályázatra 
beérkező pályázatok értékelésére szakértő bizottságot választ, melynek tagjai: 
 
Agócs Pál alpolgármester 
Gyüre Pál a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság Elnöke 
Czipperer Zsófia megyei igazgató, Nemzeti Művelődési Intézet Pest Megyei Igazgatóság 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
Városgazdálkodási Szervezet 2022. IV. negyedéves munkatervének jóváhagyása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városgazdálkodási Szervezet igazgatója elkészítette a 2022. IV. 
negyedévre vonatkozó munkaterv tervezetét, mely az előterjesztéshez csatoltan 
megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a munkatervet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétele nincs kéri, aki a munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
207/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatója által készített 2022. IV. negyedévére vonatkozó munkatervet. A 
munkaterv az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6./ Napirendi pont, Egyebek 
- Közmeghallgatás napirendjének meghatározása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Képviselő-testület II. féléves munkatervében november 7. (hétfő) 
napjára tűzte ki a közmeghallgatás időpontját. A közmeghallgatás helyszínéül a 
Művelődési Központot, témájának beszámoló a képviselő-testület munkájáról; beszámoló 
a folyamatban lévő és a jövőben tervezett fejlesztésekről; valamint az egyebek napirendi 
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pontokat javasolja. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a közmeghallgatás napirendi pontjaira 
tett javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a közmeghallgatás napirendi pontjait 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
208/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete – az esetleges járványügyi szabályok 
figyelembevételével - 2022. november 7-én (hétfő) 17 órai kezdettel 
KÖZMEGHALLGATÁST tart. 
 
A közmeghallgatás napirendje:  
 

1. Beszámoló a képviselő-testület munkájáról 
2. Beszámoló a folyamatban lévő és a jövőben tervezett fejlesztésekről 
3. Egyebek 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a jegyzőt, hogy a közzétételről gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
 
-Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2023. évi fordulójához (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
    
Dorner Gábor: Az önkormányzatok csatlakozási szándékukat a Bursa pályázati felületen 
tehetik meg 2022. szeptember 30-ig, melyhez a képviselő-testület felhatalmazása is 
szükséges. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a csatlakozást az előterjesztésben 
foglaltak szerint 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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209/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete csatlakozik a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi 
keretösszegét 2.500.000.- Forintban állapítja meg és a képviselő-testület megbízza a Jogi, 
Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi Bizottságot és a Művelődési, Közoktatási, 
Ifjúsági és Sport Bizottságot az ösztöndíj személyre szóló megállapításával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
210/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi keretösszegét 2.500.000.- Forintban állapítja 
meg.  
 
A képviselő-testület megbízza a Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi Bizottságot 
és a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottságot az ösztöndíj személyre szóló 
megállapításával. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Nagykáta, Vörösmarty u. 3. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat 
elbírálása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület a 195/2022. (VIII.08.) számú határozatával döntött a 
Nagykáta, Vörösmarty u. 3. szám alatti, 350 hrsz-ú, 548 m2 nagyságú kivett beépítetlen 
terület értékesítésre történő meghirdetéséről. A minimum vételár: bruttó 3.836.000.- Forint. 
A meghirdetésnek a megfelelő fórumokon eleget tettek. A pályázati kiírásban a pályázat 
benyújtási határideje 2022. szeptember 08. 12.00 óra volt. Határidőig két pályázat érkezett 
be, zárt borítékban. Az Önkormányzat számára a legkedvezőbb, vagyis a legmagasabb 
vételárat 3.300.000.- Ft+Áfa, azaz bruttó 4.191.000,- Ft-ot Fejes Mikolt 2760 Nagykáta, 
Czuczor G. u. 2. szám alatti lakos adta. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják az ingatlan értékesítését Fejes Mikolt 
pályázó részére. 
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki egyetért Fejes Mikolt 2760 Nagykáta, Czuczor G. u. 2. 
szám alatti lakosnak, mint vevőnek a kijelölésével, illetve a határozati javaslattal 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
211/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a 195/2022. (VIII.08.) számú 
határozatával eladásra meghirdetett önkormányzati tulajdonú Nagykáta, Vörösmarty u. 3. 
szám alatti, 350 hrsz-ú, 548 m2 nagyságú kivett beépítetlen terület, forgalomképes ingatlant 
értékesíti. 
 
Vevőként kijelöli: Fejes Mikolt 2760 Nagykáta, Czuczor G. u. 2. szám alatti lakost. 
 
Az ingatlan vételára 3.300.000.- Forint+ÁFA, azaz Hárommillió-háromszázezer 
forint+ÁFA, melyet a vevő egy összegben a szerződés aláírását követő 30 napon belül 
átutalással az OTP Bank Nyrt-nél vezetett 11742063-15392581 számú számlaszámra 
tartozik megfizetni. 
 
A teljes vételár kifizetéséig tulajdonjog fenntartással kerül elidegenítésre az ingatlan. 
 
Az elidegenítéssel kapcsolatban felmerült költségek a vevőt terhelik. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és az adás-vételi szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-A Nagykáta 2159/3 hrsz-ú ingatlanban található iroda – volt lottózó – bérleti 
szerződésének meghosszabbítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az 5G Projekt Kft. ügyvezetője 2022. július 27-én benyújtott 
nyilatkozatában kérte a bérleti szerződés 3 éves határozott időre történő 
meghosszabbítását, melyhez csatolta a NAV köztartozásmentes adózói adatbázisából az 
igazolást. A bérleti díj jelenlegi összege: 112.888.-Ft+ÁFA/hónap. Javasolja a bérleti 
szerződés határozott időre történő meghosszabbítását. A bérleti díj összege havi: 112.888.-
Forint+Áfa, mely minden évben, január 1-jétől kezdődő hatállyal automatikusan 
megemelkedik a KSH által a tárgyévet megelőző évre meghatározott és közzétett 
fogyasztói árindex mértékével megegyezően. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a bérleti szerződés 
meghosszabbítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a bérleti szerződés meghosszabbításával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
212/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2022. augusztus 30-tól 2025. 
augusztus 31-ig terjedő határozott időre meghosszabbítja az 5G Projekt Kft-vel (székhelye: 
1085 Budapest, József krt. 36. fsz. 5., képviseli: Németh Kornél ügyvezető, adószáma: 
22992114-2-42) a Nagykáta, Dózsa György út 2. szám alatti 2159/3 hrsz-ú ingatlanban 
található, önálló bejáratú 48 m2 nagyságú iroda - volt lottózó – ingatlanára kötött bérleti 
szerződést.   

A bérleti díj összege havi: 112.888.-Forint+Áfa 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés 1. sz. módosításának 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem DPMTISZK Kft-ben lévő üzletrészének 
értékesítése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A MATE tulajdonában lévő 3.33%-os üzletrész értékét a MATE által 
felkért Tatár Audit Könyvvizsgáló, Adószakértő és Könyvvezető Kft. 8.144.000.- 
Forintban állapította meg, így a MATE ezen a vételáron eladásra ajánlja fel üzletrészét. 
Nagykáta Város Önkormányzatának 10 % üzletrésze van a DPMTISZK Kft-ben. Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok nem javasolják az üzletrész megvásárlását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzata nem 
kívánja megvásárolni a MATE üzletrészét kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
213/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja megvásárolni a Magyar 
Agrár- és Élettudományi Egyetem DPMTISZK Kft-ben lévő eladásra felkínált 3,33%-os 
üzletrészét.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről értesítse a 
DPMTISZK Nonprofit Kft. ügyvezetőjét. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-Energiaválság miatti takarékossági intézkedések (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dorner Gábor: A kedvezőtlen gazdasági környezeti változások, valamint az elhúzódó 
orosz-ukrán háború miatt drasztikusan emelkedtek az energiaárak Európában, 
energiaválság alakult ki, Magyarország Kormánya energia-veszélyhelyzetet hirdetett ki.  
Az energiaárak emelkedése és a kedvezőtlen gazdasági folyamatok magukkal hozták az 
alapvető élelmiszerek, nyersanyagok, szolgáltatások árának az emelkedését is. Az 
áremelkedések nem kímélik a nagykátai polgárok és az önkormányzati fenntartású 
intézményeket sem. A jelenlegi válsághelyzetben fenntartható megoldásokra, az épületek 
üzemeltetőinek és használóinak tudatos, költséghatékony, az energiafelhasználást 
csökkentő, optimalizáló megoldásokra, illetve magatartásokra van szükség. A mindennapi 
élet újragondolása mellett szükség van önkormányzati szinten meghozott stratégiai 
döntésekre annak érdekében, hogy az önkormányzat kötelező és önként vállalt feladatait a 
lehető legmagasabb színvonalon, ugyanakkor költséghatékonyan tudja ellátni és biztosítani 
a válsághelyzet idején is. A kialakult helyzet miatt önkormányzatuknak is át kell gondolnia 
intézményei működését. Első körben 2022. szeptember 21-én szerdán behívták az összes 
intézmény vezetőjét és egyenként beszélték át az érintett intézmény rezsifelhasználását, a 
lehetséges racionalizálást.  
Érintett intézmények: 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda 
Nagykáta Városi Bölcsőde 
Városgazdálkodási Szervezet 
Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ 
Nagykátai Család- és Gyermekjóléti Központ 
Kistérségi Gondozási Központ, Nagykáta 
Sportcsarnok 
Nagykátai Polgármesteri Hivatal 
a gazdasági társaságok közül a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft.  
Minden intézmény vezető figyelmét felhívták a takarékos gazdálkodásra, kiemelt figyelmet 
fordítva a rezsiköltségre. Kérték, hetente rögzítsék a mérőórákat és havonta küldjék meg az 
adott havi összesítő adatokat a hivatalba. Amennyiben változás következik be a heti 
adatokban, rögtön jelezzék. A szellőztetés minimális ideig tartson, és kiemelt figyelmet 
fordítsanak a helyiségek nyílászáróinak csukva tartására. Kérték, mindenki mérje fel a 
világítótesteket, hogy a testület dönthessen, van-e lehetőség LED-es kiváltásra, illetve a 
fűtőtestek egyedi szabályozására. Az intézmények vezetőinek a hősugárzók használatát 
megtiltották. A jelenleg ismert energia árak mellett várhatóan az önkormányzatnak is felül 
kell vizsgálnia az intézmények működését. Azt gondolja mindenki részéről egyértelmű, 
hogy a bölcsődében és az óvodában nagyon sok lehetőség nincs a rezsicsökkentésre és 
ezen intézményeknek folyamatosan működni kell, hogy a szülők dolgozni tudjanak. 
Városgazdálkodási Szervezetnél nincs lehetőség otthoni munkavégzésre, az irodai 
dolgozók munkavégzési helyét átszervezik, 1-2 iroda lezárásra kerül, minimális 
temperálással. Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ: A Művelődési 
Központban szinte a hét minden napján csoportok, programok vannak, a Könyvtár 
kihasználtsága viszont sokkal alacsonyabb. Az iskolai csoportoknak tartott foglalkozások 
megtarthatók lennének az iskolákban, a kölcsönzést pedig előre leadott rendelésre 
összekészítenék. A Könyvtár és a Tájház ideiglenesen a téli hónapokra leállítható lenne, 
minimális temperálással. A Családsegítő Központ járási feladatot lát el, a jogszabályban 
előírt helyiségeket biztosítani kell, itt sincs lehetőség összevonásra, az intézmény vezető 
megvizsgálja egyes munkakörök esetleges 1-2 napos otthoni munkavégzésének 
lehetőségét. Kistérségi Gondozási Központ, Nagykáta az épület energetikai mutatói 
nagyon rosszak, jelentős felújításra szorulna. Korlátozó intézkedés meghozatalára nincs 
lehetőség. A Sportcsarnok havi fűtésére átlagban 3000 m3 gáz fogyott el az elmúlt 
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években. A délelőtti órákban az iskolák és az óvoda csoportjai használják a csarnokot 
ingyenesen. Délután és hétvégén a szakosztályok, valamint egyéb társaságok bérleti 
szerződés alapján használják a csarnokot. Azt gondolja jelen pillanatban, hogy nem biztos, 
hogy egész szezonban fogják tudni üzemeltetni. Polgármesteri Hivatalnál az egyes 
szakrendszerek sajátosságát figyelembe véve megvizsgálják, hogy lehetséges-e, hogy 
mindenki beköltözik a 6-os bejáratba, a másik két bejárat temperálása mellett. Esetlegesen 
elrendelhető otthoni munkavégzés a munkatársak részére, mely lehetne pénteken és akkor 
3 nap nem lenne fűtés az épületben. Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató 
Nonprofit Kft., jelenlegi villany szerződésük december 31-én lejár. A jövő évre 
vonatkozóan még nincs szerződésük. A gázfogyasztásuk minimális. Szeretnének 
napelemet telepíteni, melyhez a forrás rendelkezésre áll, ehhez kérik majd a tulajdonos 
hozzájárulását. Mindenki előtt ismert, hogy már több fürdő bezárt. Ugyan a Fürdőház 
gázfelhasználása alacsony, a villamosáram költsége jelentős terhet ró a költségvetésre. Ezt 
a többletköltséget idén várhatóan még ki tudják gazdálkodni – ha nem csökken jelentősen a 
látogatószám -, januártól viszont nem. Nem néhány tízmillió forintos, hanem százmilliós 
nagyságrendű tételről van szó. Jelenleg azt gondolják, ha olyan magas lesz az energia ár, 
akkor januártól a strand nyitásáig bezárnák a Fürdőházat. Kérték mindenki vizsgálja meg, 
hogy az előírt hőmérséklet milyen módon biztosítható minden helyiségben úgy, hogy nagy 
különbségek ne legyenek az egyes helyiségek hőmérsékletei között. 
Az intézmények további működésére vonatkozó döntés meghozatala előtt javasolja, hogy: 

- keressék meg a Sportcsarnokot használó iskolák, szakosztályok, egyesületek, 
szövetségek vezetőit, hogy tudnak-e forrást/többletforrást biztosítani a működéshez. 
Tájékoztassák őket arról, hogy az önkormányzat ezt önerőből nem tudja biztosítani, 
ha nem sikerül kiegészítő forrást találni, akkor várhatóan a téli hónapokra bezár a 
csarnok. 

- kérjék fel a Könyvtár megbízott vezetőjét, hogy tegyen javaslatot az Intézmény 
esetleges bezárása esetén a kölcsönzés biztosítására. A Művelődési Központ 
esetében pedig vizsgálják felül, hogy van-e lehetőség a csoportok időbeosztásának 
módosítására az esetleges korábbi zárás érdekében, esetleg a szerdai napon kívül 
még egy napra bezárni. 

- kérjék fel a Hivatal és a Családsegítő Központ vezetőjét, hogy tegyen javaslatot a 
munkaidő átszervezésére, esetleges home office elrendelésére a rezsiköltségek 
csökkentése érdekében.  

- kérjék fel a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjét, hogy a napelemek elhelyezésével kapcsolatos konkrét javaslatot, 
aktuális árajánlatot nyújtson be. 

- vizsgálják felül a szociális rendeletüket (segély összegének mértéke, alkalom, 
illetve hatáskör, mivel a bizottsági hatáskör esetén hosszú az idő a kérelem 
benyújtásától a tényleges kifizetésig). 

Javasolja, hogy a városban idén csak a Dózsa György úton és az Európa téren legyen 
karácsonyi díszkivilágítás. Az óvodai csoportok vonatkozásában javasolja, hogy az idei 
évben ne járjanak ki a Sportcsarnokba. Az alacsonyabb hőmérséklet sem optimális a 
kisgyerekeknek, illetve ezzel az utaztatás költségén is jelentős összeget spórolna az 
önkormányzat. Amennyiben valamelyik intézmény átmeneti bezárásáról dönt majd a 
képviselő-testület javasolja, hogy a dolgozókat próbálják meg átcsoportosítani más 
feladatokra, hogy senki ne veszítse el a munkáját, ne maradjon bérezés nélkül. 
Végül egy utolsó intézkedés, amit javasol: A 142/2022. (IV.26.) számú képviselő-testületi 
határozattal döntöttek, hogy engedélyezik a Nagykátai Polgármesteri Hivatal számára egy 
új Toyota Camry személygépjármű megvásárlását. A személygépjármű kedvezményes 
vásárlási ára: bruttó 13.666.000.- Forint. Az időközben bekövetkezett változások miatt 
egyeztetve a márkakereskedővel javasolja, hogy mondják le a megrendelést. Az előzetes 
egyeztetés alapján a befizetett 10 %-os önerőt visszautalják. Várja a kérdéseket, 
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észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, észrevétele nincs kéri, aki 
elfogadja a rezsiköltségek növekedése miatt megtett intézkedésekről szóló tájékoztatót 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
214/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi a Polgármester 
tájékoztatóját a rezsiköltségek növekedése miatt megtett intézkedésekről.  
 
A képviselő-testület elfogadja, hogy: 

- a városban az ünnepi időszakban idén csak a Dózsa Gy. úton és az Európa téren 
lesz karácsonyi díszkivilágítás. 

- az óvodai csoportok a 2022/2023-as nevelési évben nem járnak ki a 
Sportcsarnokba.  

 
A képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az intézmények további működésére 
vonatkozó döntés meghozatala előtt: 

- keresse meg a Sportcsarnokot használó iskolák, szakosztályok, egyesületek, 
szövetségek vezetőit, hogy tudnak-e forrást/többletforrást biztosítani a 
működéshez. Tájékoztassa őket arról, hogy az önkormányzat a további működést 
önerőből nem tudja biztosítani, ha nem sikerül kiegészítő forrást találni, akkor 
várhatóan a téli hónapokra bezár a csarnok. 

- kérje fel a Könyvtár mb. vezetőjét, hogy tegyen javaslatot az Intézmény esetleges 
bezárása esetén a kölcsönzés biztosítására. A Művelődési Központ esetében pedig 
vizsgálják felül, hogy van-e lehetőség a csoportok időbeosztásának módosítására az 
esetleges korábbi zárás érdekében, esetleg a szerdai napon kívül még egy napra 
bezárni. 

- kérje fel a Hivatal és a Családsegítő Központ vezetőjét, hogy tegyen javaslatot a 
munkaidő átszervezésére, esetleges homeoffice elrendelésére a rezsiköltségek 
csökkentése érdekében.  

- kérje fel a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjét, hogy a napelemek elhelyezésével kapcsolatos konkrét javaslatot, 
aktuális árajánlatot nyújtson be. 

- vizsgálják felül a szociális rendeletünket (segély összege, alkalom, illetve hatáskör, 
mivel a bizottsági hatáskör esetén hosszú az idő a kérelem benyújtásától a tényleges 
kifizetésig) 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések, felkérések 
megtételére és az ügy ismételt képviselő-testület elé terjesztésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a gépjármű megrendelés lemondásával kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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215/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 124/2022. (IV.26.) számú 
képviselő-testületi határozat alapján engedélyezte a Nagykátai Polgármesteri Hivatal 
számára egy új Toyota márkájú Camry modell Executive VIP Sfx: L6 felszereltségű 
személygépjármű megvásárlását, kedvezményes bruttó 13.666.000.- Forint vételáron.  
Az időközben bekövetkezett gazdasági változások hatására, a tartósan 400 forint feletti 
euro árfolyamra tekintettel a képviselő-testület úgy dönt, hogy a Nagykátai Polgármesteri 
Hivatal álljon el a vásárlási szándékától.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Nagykátai Polgármesteri Hivatal jegyzőjét, hogy az 
ügyben szükséges intézkedéseket megtegye és a szükséges dokumentumokat aláírja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
-Lakosság rezsitámogatása (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dorner Gábor: Az "Ébredj Káta" frakció javaslatot terjesztett be a nagykátai Képviselő-
testület felé "lakosság rezsitámogatása" elnevezésű napirendi pontban. Ismerteti a 
javaslatot: 
„Mint  nyilvánvaló, mindenki számára hatalmas teher a megnövekedett energiaszámlák 
kifizetése. 
Problémát okoz a gazdaság minden szegmensének, beszéljünk önkormányzatról, 
vállalkozásról és nem utolsó sorban a lakosságról. Nekünk, mint a városvezetésnek, két fő 
szempontot kell mérlegelni és képviselni, az egyik a város működésének biztosítása, a 
másik pedig a lakosság képviselete. A frakció szerint, ez a két szempont minden más előtt 
kell, hogy álljon! Az előző ülésen 100 millió forint támogatást nyújtott Nagykáta Városa a 
Szakrendelő kivitelezését végző vállalkozónak. A vállalkozó hivatkozott, az inflációra, a 
háborús vészhelyzetre és sok minden másra, amit a testület fideszes többsége elfogadott. A 
város lakosait ezek a gazdasági tényezők hasonló módon érintik. Ezért mi, mint az "Ébredj 
Káta" frakció képviselői kezdeményezzük, hogy minden nagykátai háztartás kapjon 
egyszeri támogatást  25 000 forint értékben, a megnövekedett terhek csökkentésére. Az 
össz érték itt is megközelítőleg 100 millió forint, amit nem egy idegen vállalkozás 
segítségére költenénk, hanem a városunk lakosaira. Javaslatunk szerint ezt tegyük a 2022-
es évi költsévetés általános tartalékának terhére, ha ez nem kivitelezhető, akkor  a 2023-as 
évi költségvetés terhére. Amennyiben ez sem kivitelezhető, javasoljuk, hogy  keressen a 
problémára megoldást a Simon képviselő úr által elnökölt pénzügyi bizottság. Eddig 
minden esetben sikerült a bizottságnak elkülöníteni komoly összegeket, kevésbé fontos 
dolgokra, (luxus limuzin vásárlás, egy külsős vállalkozó támogatása 100 millió forinttal 
stb) akkor most az egyszer tegyék meg tisztán, a lakosság érdekében! 
Polgármester Úr, kérjük, hogy javaslatunkat a 2022.09.27-én tartandó tertületi ülés 
alkalmával a tárgyalandó napirendi pontok közé vegye fel, s bocsássa szavazásra. 
Tisztelettel: 
Botka Sándor     frakcióvezető 
Gyüre Károlyné  frakcióvezető helyettes 
Kármán Katalin  képviselő 
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Kele Róbert         képviselő” 
Néhány költői kérdése lenne az előterjesztéshez: 

- Tudja-e az Ébredj Káta Frakció, hogy hány háztartás van jelenleg Nagykátán?  
Honnan jött ki ez a 100 millió forint? Szeretném tájékoztatni Önöket, hogy a 2011-
es népszámláláskor 4818 db háztartás volt Nagykátán. Ez a 25.000.-Ft-tal számolva 
120,4 millió Ft. A legutóbbi részadatok szerint 5080 db háztartás van (127 millió 
Ft).  A pontos adatok csak a 2022-es népszámlálást követően fognak rendelkezésre 
állni. Arról nem is beszélve, hogy ezen összegek kifizetése esetén ennek súlyos 
adóvonzata is van, tehát közel 200 millió forintról beszélünk. Kérdezem a Tisztelt 
Ébredj Káta Frakciót, hogy milyen forrásból fedeznénk ezt az összeget? Melyik 
kötelező feladatunkat ne lássuk el a javaslatuk miatt? Óvoda? Bölcsőde? 
Családsegítő? 

- Önök a lakosság képviseletéről beszélnek ugye, ezt már említette a tájékoztatóban 
is. A Nagykátai Szakorvosi Rendelőintézet 70.000 ember szakellátását biztosítja. 
Gondolom elhitték Botka frakcióvezető úrnak, hogy mi „egy külsős vállalkozót 
támogattunk”. Botka képviselő úr tudatosan az alábbiakat felejtette el Önöknek 
elmondani:  
 Nem külsős vállalkozóról van szó, hanem egy nyílt közbeszerzési eljárás 

nyertesével kötöttünk szerződést; 
 Nem a vállalkozót támogatjuk, hanem a vállalkozó ezt a szerződés szerinti 

áremelkedést a Szakrendelő építésére költi, ami a költségvetésben soronként 
megtalálható, hogy pontosan milyen műszaki tételekre; 

 Tudjuk, hogy Botka képviselőtársunk fejében nem voltak áremelkedések, de 
azon kívül mindenhol voltak. Bár az is lehet, hogy az Építési Vállalkozók 
Országos Szakszövetsége (melynek tagjai között Magyarország 
legjelentősebb építőipari vállalkozásain kívül számos kis- és 
középvállalkozás is megtalálható összesen 210 db) rosszul érzékelte az 
építőipari piacon a drasztikus áremelkedéseket. Gondolom képviselő úr 
előre látta azt is, hogy a több mint 60 éves főépületben milyen, előre nem 
látható és nem feltárható műszaki problémák lesznek (ezért is szükség volt a 
keret emelésére); 

 Nem törvénytelenül emeltük meg a keretet, hanem a Közbeszerzési Hatóság 
és Tanács által kiadott szigorú útmutatók alapján. Ezt figyelembe véve 
alakult ki a nettó 90 milliós ár, ami pont a fele a vállalkozó által igényelt 
összegnek. A szerződés módosítása során a vállalkozó által igazolt, 
tényleges többletköltségeket vettük figyelembe, enélkül az egész projekt 
teljesítése kerülhetett volna veszélybe. A projekt lehetetlenülése pedig nem 
csak a szakrendelő felújítás elmaradása miatt járna hátránnyal, hanem a 
Támogatási szerződés alapján az eddig felmerült költségek 
elszámolhatóságát is veszélyeztetné. Hangsúlyozzuk azt is, hogy az 
Önkormányzat nem saját költségvetése terhére kívánja a többletköltségeket 
finanszírozni, hanem a támogatási összeg emelését kezdeményezte annak 
érdekében, hogy az áremelkedés hatásait ne az önkormányzatnak kelljen 
viselnie; 

 Ha Önöknek 70.000 ember modern, a XXI. század előírásainak megfelelő 
egészségügyi ellátása nem fontos, akkor nem tudjuk mi a fontos. 

Ennyit szerettem volna elmondani. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és a polgármester úr által 
felsoroltak miatt és az egész indítvány előkészítetlensége, pontatlan megfogalmazása miatt, 
ebben a formában egyhangúan elutasításra javasolják. 
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Ez a hozzáállás város észéről, sok sületlenséget, egyébként az előző 
testületi ülésen elhangzottakkal kapcsolatban már megszokták, tehát az, hogy összemos 
mindent mindennel és mindent megpróbál a saját szájíze szerint tálalni, megszokták. 
Bocsássák szavazásra a kérdést, jó?! 
 
Simon László: Csak annyit szeretne mondani, ha ezt komolyan gondolta az Ébredj Káta 
Frakció esetleg, akkor a Botka képviselő úr vagy valamelyik képviselőtársa tiszteletét teszi 
a bizottsági ülésen és akkor megbeszélték volna az előterjesztést, erre nem került sor. Ez 
egy hangulatkeltő… 
 
Botka Sándor: Elnézést, de Simon képviselő úr felhozta, ugyanis újfent jelzi körülbelül 
századszor, hogy soha nem kapnak meghívást a bizottsági ülésekre. 
 
Simon László: A rendes bizottsági ülések …  
 
Botka Sándor: Nincsenek rendes bizottsági ülések… 
 
Simon László: Nem kapott szót, még én beszélek. 
 
Botka Sándor: Bocsánat. 
 
Simon László: Egyébként a rendes bizottsági ülés mindig a hó végi testületi ülés előtt 
hétfőn 4 órakor tartják. Tehát azt gondolja, hogy… 
 
Botka Sándor: Illene meghívót küldeni. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Fel van töltve a meghívó a felültre, ahová a testületi anyag kerül 
feltöltésre.  
 
Dorner Gábor: Kele képviselő úr, egyébként tiszteletét tette több bizottsági ülésen, 
valahogy értesült róla. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a 
bizottságok javaslatával kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
Botka Sándor: Tehát Önök most arról szavaztak, hogy nem támogatják a lakosokat ezzel a 
25.000.-Ft-tal? 
 
Dorner Gábor: Az Önök javaslatát nem támogatjuk. 
 
Botka Sándor: Az egy és ugyanaz. 
 
Simon László: Nem ugyanaz. 
 
Botka Sándor: De egy és ugyanaz. Semmi gond, oké. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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216/2022. (IX.27.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem támogatja az Ébredj Káta 
Frakció által előterjesztett a lakosság rezsitámogatására tett javaslatot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Botka Sándor: Csak egy elméleti kérdés, említette, és egyben döntöttek a Toyota Camry 
nem megvásárlásáról. Amennyiben most úgy döntöttünk volna, hogy mégis megtartjuk az 
autóvásárlási szándékunkat meg tudnák még venni? 
 
Dorner Gábor: Az autót? 
 
Botka Sándor: Megvan még az autó? 
 
Dorner Gábor: Hogyne lenne, még nem is érkezett meg az autó, rendelés alatt van.   
 
Botka Sándor: Rendben, csak kérdezi. 
 
Dorner Gábor: Rendelés alatt van. 
 
Botka Sándor: Tehát fent van nekünk tartva az autó, nem adták el másnak? 
 
Dorner Gábor: Így van, nem adták el. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs 
mindenkinek megköszöni a jelenlétet és az ülést bezárja. 
 
 

-  k m f  - 
 
 
 
 

Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
   jegyző         polgármester 


